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             Przyj ty w trybie obiegowym 
PROTOKÓ  

 
z VI spotkania  Zespo u doradczego Rady Miasta  Podkowa Le na do wypracowania 
koncepcji wykorzystania na cele miejskie willi  JÓKAWA w dniu 31 sierpnia 2012r . 
 
 
Spotkanie Zespo u rozpocz o si  oko o godziny 18.30 w Pa acyku Kasyno - lista obecno ci  
za . nr 1. 
 
Po uzgodnieniu tre ci  i przyj ciu protoko u z V spotkania (6 g osów za, 1 wstrzymuj cy; 

osowali tylko cz onkowie Zespo u  obecni na tym posiedzeniu) przyst piono do prac nad 
sformu owaniem ostatecznego brzmienia Sprawozdania z dzia alno ci Zespo u doradczego 
Rady Miasta Podkowa Le na do wypracowania koncepcji wykorzystania na cele miejskie 
willi Jókawa (dalej: Sprawozdanie), przed onego przez przewodnicz  Zespo u, radn   
Ann  Dobrzy sk -Foss. 
 
Uzgodniono, e Sprawozdanie wraz z za cznikami (w tym protoko y ze spotka  z 
za cznikami) powinno zosta  zamieszczone na stronie internetowej miasta. 
 
Cz onek Zespo u pani El bieta Wolska-Zdunek odczyta a stanowisko Stowarzyszenia Nova 
Podkova, Oddzia u LOP i Komitetu Obrony Willi Jókawa, w którym organizacje te 
sprzeciwiaj  si  przeniesieniu Miejskiej Biblioteki Publicznej (dalej: MBP) z jej obecnej 
siedziby przy ul. B skiej do willi Jókawa – za . nr 2.  
 
Stosunkiem g osów 6 za, 2 przeciw, cz onkowie Zespo u zdecydowali, e w pierwszej cz ci 
Sprawozdania znajd  si  krótkie omówienia kolejnych 6 spotka  Zespo u. Uzgodniono i 
przyj to tre  tych omówie . 
 
W dalszej cz ci Sprawozdania z dzia alno ci Zespo u przedstawione zosta y trzy projekty 
zagospodarowania willi Jókawa, które by y zg oszone i analizowane w toku prac Zespo u. 
 
W dyskusji zabra a g os by a dyrektor MBP, pani Hanna Piechowska, która wyrazi a  
niezadowolenie z powodu ponownych planów przeniesienia biblioteki z budynku Echo przy 
ul. B skiej, informuj c, e „od 1979 do 2007 roku by o co najmniej pi  propozycji 
przeniesienia biblioteki”. 
 
W odniesieniu do zapisu w Sprawozdaniu propozycji „Centrum Historii, Turystyki i 
Informacji Miasta-Ogrodu Podkowy Le nej” cz onek Zespo u, pani El bieta Wolska- 
Zdunek w imieniu wnioskodawców przed a dodatkowe rozwi zanie finansowania 
projektu, polegaj ce „na sfinansowaniu inwestycji w ramach tzw. bud etu obywatelskiego” w 
wysoko ci 1% ogólnego bud etu miasta (za . nr 3).  
 
Na wniosek cz onka Zespo u, pani El biety Wolskiej-Zdunek zarz dzono przerw  w 
spotkaniu. 
 
Po wznowieniu obrad radny Grzegorz Smoli ski zg osi  wniosek formalny, eby 
zrezygnowa  z g osowania nad ka dym ze zg oszonych projektów i wszystkie przed  
Radzie Miasta. 
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Radny Maciej Foks popar  to stanowisko, podkre li  jednak ponownie, e jego zdaniem 
projekt przeniesienia MBP do Jókawy móg by by  sprzeczny z wol  czytelników i 
mieszka ców,   i nie powinien by  forsowany. 
Pani El bieta Wolska-Zdunek stwierdzi a, prosz c o zaprotoko owanie: „zupe nie nie 
zgadzam si  z wypowiedzi  pana Grzegorza i pana Macieja, poniewa   uwa am, e nasz  
Zespó  mo e wypracowa  nawet w g osowaniu wspólne stanowisko, oprócz tego, e jeste my 
zgodni, e nie chcemy przenosi  biblioteki, to w odniesieniu do pozosta ych propozycji, to 
jest trzech stowarzysze  i pana Kolinka jeste my zgodni, wszystkie te propozycje mog yby 
si  spokojnie zmie ci  jako projekt Jókawy”.  
Radny Grzegorz Smoli ski podkre li , e przedstawienie Radzie wszystkich trzech 
projektów jest te  decyzj , która zosta a wypracowana w trakcie posiedze  Zespo u i poprosi  
o przeg osowanie jego wniosku formalnego. Wniosek zosta  przyj ty 5 g osów za, 2 przeciw,  
przy 2 g osach wstrzymuj cych si . 
 
Cz onek Zespo u, pani Ewa Ja kowiak-Leszczy ska zaproponowa a zaprotoko owanie, e 
„tre  zapisów dotycz cych projektów zagospodarowania, zapisana w Sprawozdaniu z 
dzia alno ci Zespo u jest autoryzowana przez wnioskodawców”.  
 
W dalszej cz ci spotkania Zespó  przyj  jednog nie (9 g osów za) propozycj  pani Ewy 
Ja kowiak-Leszczy skiej wyst pienia do Rady Miasta z wnioskiem o zaplanowanie w 
przysz orocznym bud ecie rodków na aktualizacj  inwentaryzacji oraz wykonanie 
ekspertyzy stanu technicznego Jókawy i zmian w zapisach MPZP. 
Pani Ewa Ja kowiak-Leszczy ska przekaza a cz onkom Zespo u pisemn  Informacj  do 
Sprawozdania, porz dkuj  stan wiedzy o niezb dnych dzia aniach, podstawy prawne i 
terminologi  – za . nr 4.   
 
Po dyskusji Zespó  zdecydowa  nie g osowa  wniosku cz onków Zespo u, pa : El biety 
Ozimek,   El biety Wolskiej-Zdunek i Doroty Wac awek w sprawie wykonania na w asny 
koszt dodatkowej opinii technicznej stanu willi Jókawa – za . nr 5 (1-3) jako wniosku 
Zespo u. Uzgodniono, e Zespó  zarekomenduje Przewodnicz cemu RM przyj cie propozycji 
w/w  Stowarzysze  w  sprawie  wykonania  ekspertyzy,  co  zostanie  tak e  uwzgl dnione  w  
Sprawozdaniu ko cowym.   
Pani Ewa Ja kowiak-Leszczy ska zwróci a uwag  na problem asno ci tak powsta ego 
dokumentu  i poinformowa a, e jej zdaniem dokument musia by zosta  przekazany oficjalnie 
Burmistrzowi Miasta jako darowizna, od której by by nale ny podatek. Przewodnicz ca 
Anna Dobrzy ska-Foss zwróci a si  o zaprotoko owanie, e „prawo w asno ci do 
uzyskanego w ten sposób dokumentu  wymaga  wyja nienia  pomi dzy wnioskodawcami a 
radc  prawnym UM”.    
 
Zespól przyj  nast. wniosek ko cowy do Sprawozdania:  
 
„Zespól doradczy do wypracowania koncepcji wykorzystania na cele miejskie willi Jókawa 
przedk ada Radzie Miasta: 
 

1.  Trzy propozycje zg oszone w toku prac Zespo u, 
2. Wniosek o zaplanowanie w przysz orocznym bud ecie rodków na wykonanie: 

aktualnej inwentaryzacji willi Jókawa, ekspertyzy stanu technicznego budynku oraz 
zmiany zapisów w Miejskim Planie Zagospodarowania Przestrzennego,  
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3. Rekomendacj  przyj cia propozycji wyra onej w pi mie wystosowanym przez 
Stowarzyszenie Nova Podkova, Oddzia  LOP w Podkowie Le nej i Komitet Obrony 
Willi Jókawa w sprawie wykonania aktualnej opinii technicznej w terminie 
planowanej ekspertyzy na zlecenie UM, o którym mowa powy ej. 

Zespó  dokona  tak e przegl du za czników do Sprawozdania.  
Wniosek przewodnicz cej Anny Dobrzy skiej-Foss o uwzgl dnienie w dokumentacji dla 
RM artyku ów prasowych oraz depesz  internetowego serwisu informacyjnego radni blisko.pl 
na temat prac Zespo u, zosta  przyj ty 6 za, 3 przeciw. Uzgodniono, e cz onek Zespo u pani 
El bieta Wolska-Zdunek  przeka e przewodnicz cej Annie Dobrzy skiej-Foss wykaz 
dokumentów i korespondencji, które powinny znale  si   w za cznikach do protoko ów i do 
Sprawozdania z dzia alno ci Zespo u. 
 
W g osowaniu za przyj ciem Sprawozdania z  dzia alno ci zespo u doradczego Rady Miasta 
Podkowa Le na do wypracowania koncepcji wykorzystania na cele miejskie willi Jókawa  
wzi o udzia  9 cz onków Zespo u:  w tym oddano 8 g osów za, 1 g os wstrzymuj cy si .  
 
Zaakceptowane zosta y przez aklamacj  wnioski przewodnicz cej Anny Dobrzy skiej-Foss 
o przyj cie protoko u z VI spotkania w trybie obiegowym (potwierdzenie mailem) oraz o 
podpisanie Sprawozdania przez cz onków Zespo u w siedzibie Urz du Miasta (Biuro Rady 
Miasta) w dniu 3 wrze nia 2012 r.  
 
Cz onkowie obecni na posiedzeniu wyrazili swoje podzi kowanie mieszka com, którzy brali 
udzia  w pracach Zespo u. 
 
Przewodnicz ca Anna Dobrzy ska-Foss podzi kowa a mieszka com i cz onkom za udzia  w 
pracach Zespo u. 
 
Protokó   sporz dzi  Grzegorz Smoli ski, radny  
 
Protokó  zosta  przyj ty przez  5 osób w trybie obiegowym do godz. 16.00 w dniu 3 wrze nia 
2012r., w tym: 
Anna Dobrzy ska-Foss, 
Tadeusz Iwi ski, 
Ewa Ja kowiak-Leszczy ska, 
Grzegorz Smoli ski, 
Jacek Wojnarowski   


